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Milí spoluobčané, přichází doma letních dovolených, pro děti čas prázdnin, 
výletů, dlouhého vyspávání, ovocných knedlíků od babičky a zdánlivého 
nicnedělání. A možná vás potěší i letní vydání našeho občasníku, který si bere 

za úkol informovat vás o všem, co se v obci uskutečnilo nebo uskuteční. Mějte 
se báječně, přejeme všem krásné letní dny plné grilovaček a setkání s přáteli. 

Přejeme všem zahrádkářům tu největší možnou úrodu a dětem skvěle strávený 
čas plný her, koupání a dovádění. 
SLOVO STAROSTY budou ze získané dotace 

(90%) a zbylých 80tis Kč 
uhradí společně obce 

Ploskovice a Býčkovice. 
Celkově se nám podařilo 
získat 3,277mil Kč z dotací 

na projekty, které se již 
dokončili nebo jsou 
v realizaci (2019-2021). 

Další projekty máme 
rozpracovány nebo je již 

zažádáno o příspěvek a 
čekáme na výsledek. 
Chtěl bych vám popřát 

krásné a pohodové léto, 
věřím, že se budeme 

potkávat, nejen, na 
různých obecních akcích. 
V případě potřeby jsem 

Vám k dispozici. 
Váš starosta, 

David Matuška 

Milí spoluobčané, vážení přátelé, dovolte mi Vás 
pozdravit v dalším vydání Býčkovického 

občasníku. 
I přes složitou COVID-19 situaci za sebou máme 
několik úspěšných kulturních a společenských 

akcí: Skřítková cesta, Pohádkové putování, Den 
seniorů, Hurá prázdniny, Letní kino „Přes prsty“ 
a další nás v létě ještě čekají: Vítání léta, 

Kotlíkový festival, Loučení s létem a Letní kino 
„Bábovky“. 

V posledních měsících intenzivně pracujeme 
s Ing. Jeřábkem (projektantem) na dokončení 
dokumentace pro stavbu kanalizace včetně 

vlastní čistírny odpadních vod v naší obci. 
Dokumentace pro stavební řízení a následné 

provedení stavby přijde na bezmála 900tis Kč. 
Jsem rád, že se na pokrytí částky podařilo získat 
dotaci ve výši 90% ze Státního fondu životního 

prostředí. 
Pracujeme na dalších projektech. Na jaře se 
podařilo vysázet 114 stromů ve dvou alejích, 

celkově za více než 400tis Kč. Na celou částku se 
podařilo získat dotaci ze Státního fondu životního 

prostředí, tentokrát ve 100% výši. V březnu jsme 
dokončili a v dubnu otevřeli „Sběrné místo 
Býčkovice“, V dubnu jsme dokončili změnu 

územního plánu č.1. Pracujeme na přípravě 
stavebních parcel. 

Ve spolupráci s obcí Ploskovice (v rámci 
Mikroregionu České středohoří) jsme začali 
pracovat na projektu úpravy Ploskovického 

potoka, jde o první etapu řešení celého území 
povodí Lučního potoka (ca 65-80km2). Chtěli 
bychom na Ploskovickém potoku obnovit dvě 

malé vodní nádrže: Těchobuzickou (mezi sady) a 
Ploskovickou (pod zámkem) a dále upravit potok 

tak, aby lépe zadržoval vodu v krajině a pomáhal 
řešit bleskové povodně. Nyní se začíná pracovat 
na dokumentaci pro stavební řízení, náklady na 

dokumentaci jsou ca 800tis a financovat se  

PODĚKOVÁNÍ 
DOBROVOLNÍKŮM 

Rádi bychom úvodem 
poděkovali všem, kdo 
nezištně přikládají ruce k 
„obecnímu“ dílu a dělají tak 
naši obec krásnější. Jsou to 
organizátoři a pomocníci 
všech kulturních akcí, jsou to 
dobrovolní hasiči, jsou to 
všichni, kdo se zúčastnili 
akce „Ukliďme Česko“ a 
posbírali odpadky v okolí 
obce. Děkujeme za darované 
květiny, děkujeme za další 
dary, které zkrášlí veřejná 
místa. Je krásné vědět, že 
tolika lidem záleží na věcech 
obecních a že na to nejsme 
sami. 
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LIDÉ V BÝČKOVICÍCH CHTĚJÍ 
VÍCE SPORTOVAT 

dotaci z projektu Sázíme budoucnost. 
Jedná se o staré odrůdy, jsme rádi, že je 
můžeme navracet na místa, kam patří. 
Na závěr bychom rádi požádali všechny, aby 
po cestě nejezdili jakýmikoliv dopravními 
prostředky, je určená výhradně pro pěší a 
pro jejich bezpečnost není žádoucí, aby se 
po cestě projížděli lidé třeba na čtyřkolce. 
Děkujeme a ať nám ovocná alej vzkvétá. 

V březnu proběhlo hlasování o vítězný 
projekt participativního rozpočtu. Z 
došlých  návrhů nakonec Býčkovičtí 

vybrali ty, které rozšíří sportovní 
možnosti v naší obci, a to 
pingpongový stůl a venkovní 

posilovnu. Pingpongový stůl byl 
v uplynulém měsíci nainstalován u 

fotbalového hřiště. Pracovníci obce 
upravili prostranství a připravili 
betonový základ, na který se stůl 

umístil. Ke stolu vedou nově 
vybudované přírodní schody. Do 
budoucna ještě obec počítá s úpravou 

prostoru tak, aby vzniklo příjemné 
místo pro aktivní odpočinek. 

Venkovní posilovna by měla být 
nainstalována v průběhu července 

kousek od pingpongového stolu. 

Děkujeme oběma navrhovatelům, 
Rosťovi Řepíkovi a Lukášovi 
Šlanhofovi, že zanechali 

v Býčkovicích stopu. Už teď se těšíme 
na vaše návrhy v příštím roce. 

Co takhle uspořádat letní rodinný 
turnájek v pingpongu? Co vy na to? 

PŘES BÝČKOVICE A VELKÝ ÚJEZD 

VEDOU DVĚ NOVÉ TURISTICKÉ 
TRASY 

V Býčkovicích a ve 

Velkém Újezdě 
jsou nově 

vyznačené 2  
turistické trasy. 
"Žlutá" je dlouhá 

8km, začíná u 
ploskovického 

zámku, pokračuje 
novou ovocnou 
alejí do Býčkovic, 

dále k zámku 
Velký Újezd, na Sedlec až k rozhledně 
"Hořidla". "Zelená" (tzv. Býčkovický 

okruh) je dlouhá 1,5km, začíná i končí u 
Hroznatovy zvoničky v centru obce, vede 

na vrch Vinice (241 
m.n.m) a ke kapličce nad 
vesnicí s odbočkami k 

soše sv. Máří Magdalény 
(245 m.n.m.) a k vyhlídce 

na České středohoří 

PŘIBÝVAJÍ NOVĚ VYSÁZENÉ 
STROMY  

Dosázená lipová alej zdobí cestu vedoucí 
k zámku ve Velkém Újezdě. Byla 

vysázená v rámci projektu „Sázíme 
budoucnost“ ze státního fondu životního 

prostředí. Celkem přibylo 27 lip 
v hodnotě 185 tisíc Kč.  

NOVĚ VZNIKLÁ ALEJ DO PLOSKOVIC 
JE CHODCI HOJNĚ VYUŽÍVÁNA  

Z nově vzniklé aleje, která vede 
z Býčkovic k otevřené východní bráně 
ploskovického zámku, jsou místní 
nadšeni. Slouží např. dětem, kteří 
navštěvují ploskovickou školu, cesta do 
školy se tak pro ně stala mnohem 
bezpečnější, ale hojně alej využívají i 
místní lidé k procházkám. Osázená byla 
ovocnými stromy tak, jak tomu bylo 
v minulosti. V dalších letech se tak 
můžeme všichni těšit na třešně, hrušně a 
slívy. Stromy podél cesty vysázeli 
pracovníci spolku Futura Academica a 
obec na ně získala  

DODÁVKA KOMPOSTÉRŮ 

Na nákup kompostérů o objemu 1000l 
byl vybrán dodavatel a 

nyní čekáme na jejich 
dodání. K tomu by 

mělo dojít zhruba 
v polovině prázdnin. 
Ihned poté dojde 

k distribuci občanům, 
kteří o kompostér 
projevili zájem. 
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OD DUBNA JE V PROVOZU NOVÉ 
SBĚRNÉ MÍSTO PRO NAŠE 

OBČANY 

společnosti INDORS. Jeho úkolem je 
dokončit projektovou dokumentaci a 
zajistit stavební povolení pro výstavbu 

kanalizace včetně čistírny odpadních 
vod. Možnou podobu čistírny odpadních 
vod můžete vidět na přiloženém 

ilustrativním obrázku: 

Pokud vše poběží dle plánu, chtěla by 

obec do konce roku získat stavební 
povolení a vybrat dodavatele na realizaci 
stavby. 

V momentě, kdy bude obec mít 
k dispozici stavební povolení, může začít 

se sháněním finančních prostředků na 
realizaci. Z vlastních prostředků není 
možné tak rozsáhlou investiční akci 

zrealizovat. Celkové náklady se budou 
pohybovat okolo 20 miliónů Kč. Pokud se 
vše podaří, práce na budování kanalizace 

budou zahájeny v příštím roce. 
DALŠÍ NOVINKY VE ZKRATCE: 

 Obec získala dotaci na další rozšíření 
a úpravu dětského hřiště ve Velkém 

Újezdě ve výši cca 425 tisíc. 

 Probíhající oprava mostku za 

Leopoldovým mlýnem by měla být 
ukončena během října 

 Starosta zahájil spolupráci 

s Univerzitou J.E.Purkyně, s fakultou 
sociálně ekonomickou v oblasti 

energetických úspor 

 Jednou z možností energetických 

úspor je instalace fotovoltaických 
elektráren na střechách obecních 

budov. 

 Obec připravuje projektovou 

dokumentaci na půdní vestavbu 2-3 
startovacích bytů v č.p.24 

 

Nové sběrné místo vzniklo na bývalé 
silnici vedoucí k železničnímu 

podjezdu směrem do Velkého Újezdu. 
Je v provozu od 17.4., kdy bylo místo 
poprvé otevřeno veřejnosti. Otevřeno 

bude od dubna do října, vždy každou 
třetí sobotu v měsíci. Nejbližší termín 

je tedy 17.7. od 8,00-12,00. Provoz je 
takto zkušební, v případě potřeby 
může obec termíny upravit. Sběrné 

místo slouží bezplatně občanům, 
kteří mají v obci Býčkovice trvalý 
pobyt a také chalupářům, kteří 

vlastní nemovitost na území obce a 
mají zaplacen poplatek za odpady. 

Sběrné místo není určeno 
podnikatelům. Je možné zde odložit 
tyto odpady: kovy, objemné odpady, 

elektroodpady, textil, oděvy, tuky, 
jedlé oleje a odpady pro opětovné 

použití (starší a použité, ale funkční 
věci, které už doma nepotřebujete). 
Nelze zde odkládat nebezpečné 

odpady, pneumatiky a stavební 

odpady. Celková investice na 
vybudování sběrného místa ve výši 

430 tisíc Kč byla částečně uhrazena 
z dotace Ústeckého kraje, a to ve výši 

300 tisíc Kč, zbylých 130 tisíc Kč 
zaplatila obec. 

JAK POKRAČUJÍ PRÁCE NA BUDOUCÍ 
KANALIZACI? 
Od ledna začaly intenzivní práce na 

projektové dokumentaci ke 
stavebnímu řízení. Na projektové 

části pracuje ing. Michal Jeřábek ze 
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SENIORSKÝ DEN BYL PŘÍJEMNÝM 
ZPESTŘENÍM VŠEDNÍCH DNŮ 

Uspořádaný seniorský 
den byl poděkováním 
našim seniorům za jejich 

celoživotní přínos obci, 
za jejich životní 
moudrost, za jejich práci 

a lásku, 
kterou 

rozdávají 
svým 

nejbližším. 

Věříme, že 
si společné 

setkání 
všichni užili 

a těšíme se na další 

podobnou akci.  
Ještě jednou gratulujeme 

k nádherným životním 
jubileím našim 

spoluobčanům a přejeme 
do dalších let pevné 

zdraví:  

Že se umí naši senioři bavit, nám předvedli v pátek 

25.6. na Dni seniorů 
v Býčkovicích. Setkání 

proběhlo v přátelské 
atmosféře. Možnost 
zúčastnit se měli 

všichni, kdo k tomuto 
datu dovršili 65 let 

věku. Seniorům obec 
nabídla i odvoz domů, 
aby si tak mohli 

odpoledne užít. Sešlo 
se jich 23, a protože 
počasí nám nebylo 

nakloněno, 
neuskutečnilo se 

setkání nakonec 
venku. Museli jsme se přesunout do vnitřních 
prostor úřadu. Nejprve starosta David Matuška 

všechny srdečně přivítal a poděkoval, jubilantům 
rozdal skleničky se znakem obce a poté začala již 

neformální zábava. 
Přijeli dva zástupci 
uskupení Druhý 

dech z Litoměřic, 
Zdenka Skálová a 
Dominik Lendacký. 

Druhý jmenovaný 
přivezl fujaru, 

píšťalky, heligonku a 
senioři si mohli 
společně zazpívat a 

zpívali opravdu 
krásně a s chutí. 
Zdenka Skálová 

pořad doplnila 
moudrým povídáním 

o životě, My jim moc 
děkujeme, že přijali naše pozvání a Seniorského dne 

se zúčastnili. Obec 

připravila pro seniory 
bohaté občerstvení. 

Podávala se domácí 
paštika s portským vínem, 
brusinkami a mandlemi, 

panenka na grilu 
s žampionovým přelivem a 

rozmarýnové brambory, připraveny byly chlebíčky, 

miniřízečky a koláče ke kávě. Na výběr bylo i 
množství alkoholických i nealkoholických nápojů. 

Patková Eva - 85 let 
Starý Jindřich - 85 let 
Markvartová Libuše - 80 let 
Šec Jaromír - 75 let 
Dvořáček Ladislav - 75 let 
Pelikus Josef - 75 let 
Vaněček Václav - 75 let 
Petráková Anna - 70 let 
Petráková Věra - 70 let 
Dudiová Valérie - 70 let 
Buňát Jaroslav - 70 let 
Hafincová Marie - 70 let 
Hromada Jaroslav - 70 let 
Štěpánková Zdeňka - 70 let 
Stoklasa Jiří - 65 let 
Pelikus Petr - 65 let 
Hurtová Marie - 65 let 
Týřová Dana - 65 let 
Bažantová Věra - 65 let 
Samcová Miloslava - 65 let 
Plíhal Josef - 65 let 
Valachová Marcela - 65 let 
 

Starosta David Matuška 
osobně předá dárek všem 
jubilantům, kteří se 

nemohli z jakéhokoliv 
důvodu 

slavnostního 
předání 

zúčastnit.  
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Nově vzniklá jednotka dobrovolných hasičů se má čile k světu. Pomáhají v obci 
s různými projekty. Zalévají nově vysazené stromy, čistí cesty a připravili pro 
děti bezvadnou akci na konec školního roku. 

NOVĚ VYSÁZENÉ STROMY POTŘEBUJÍ DOBROU 
ZÁLIVKU 

Pomalu, ale jistě 
Snažte se také strom 
zalévat pomalu. 

Zahrádkářům se 
osvědčilo, když z hadice 

nechají téct slabý 
pramínek, který 
ponechají na jednom 

místě proudit i několik 
hodin, a pak jej 

postupně posunují po 
obvodu koruny. Takto 
stihne vláha vsáknout 

do půdy a nebude se 
zbytečně odpařovat. 
Mulč pomůže udržet 
vláhu 
Vašim stromům také v 

horkém a suchém létě 
pomůže, když zajistíte, 
aby se voda u stromu 

co nejdéle udržela. To 
perfektně zvládne 

obstarat mulč. Použít 
můžete třeba vrstvu 
slámy, ale i posečenou 

trávu. Díky tomu se 
minimalizuje odpar 
vody a 

strom 
závlahu 

maximálně 
využije. 
(zdroj: 
https:/ 
/hobby.magazinplus.cz) 

 Abychom nepřišli 

o nově vysázené 
stromy v obci, je 

nutné je 
pravidelně v době 
sucha zalévat. O 

to se starají naši 
hasiči, kteří vyjeli 

tento rok již 
potřetí. Ke všem 
stromům byly 

navíc dodány 
zavlažovací vaky, 
jejich výhodou je, že voda z nich odkapává pomalu, 

takže se voda stihne vsáknout a neodteče pryč jako 
při prudké zálivce. 

 
Věděli jste, 
…že dospělý strom za den 

odpaří i několik set litrů 
vody denně? 

…že stromy v parku na 
ploše 1 ha ochladí okolí 
výkonem nejméně 3000 

kW, což je srovnatelné s 
výkonem 1000 běžně 
užívaných klimatizačních 

jednotek? 
…že na každého člověka 

na planetě vychází 
přibližně 420 stromů?  
 

PÁR RAD, JAK POSTUPOVAT PŘI ZALÉVÁNÍ 
STROMŮ 

Méně často, ale vydatně 
Stromy není třeba zalévat každý den, stačí se jim v 
tomto ohledu věnovat tak jednou až dvakrát za měsíc. 

Ale pořádně. Stromu to rozhodně prospěje víc, než 
kdybyste k němu každý den vylili konev vody. 
Myslete na kořeny 
Další častou chybou je, že lidé lijí vodu ke kmeni nebo 
maximálně 20 cm od něj. Ani to ale není dobře. Voda 

se musí dostat ke kořenům, které jsou ovšem dál od 
kmene. Nejlépe uděláte, když si kolem stromu 
pomyslně vytvoříte kruh kopírující obvod koruny. 

Přesně v něm se důležité kořeny nacházejí. Zavlažit je 
třeba celou tuto plochu. 

Nákup hasičských aut 
V prosinci pořídila obec 
pro naše hasiče dva starší 
hasičské vozy, Avii a 
„Erťáka“, o které se 
vzorně starají strojníci 
SDH. Slouží v současné 
době hlavně k zálivce 
stromů a případnému 
čištění ulic. Obě vozidla 
obec zakoupila od obce 
Hlinná, kde pořídili 
techniku novější. Tak, ať 
nám slouží co nejlépe. 
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BLESKOVÁ AKCE HASIČŮ K UKONČENÍ ŠKOLNÍHO ROKU SE VYDAŘILA 
Nová vodní atrakce, malý bazén a skákací hrad byly 
hlavními taháky letošního narychlo uspořádaného 

rozloučení se školním rokem, které proběhlo právě pod 
taktovkou dobrovolných hasičů. Akce s názvem Hurá 
prázdniny se zúčastnilo asi 25 dětí se svými rodiči a 

bylo to pohodové ukončení podivného, netradičního 
školního roku. Pro děti byla připravena malinovka, 

dospělí si mohli v otevřeném bufetu zakoupit pivko 
nebo 
třeba 

klobásu. 
Nechybělo 

ani tradiční a oblíbené malování na 
obličej a hasičská pěna pro děti. 
Atmosféra byla pohodová, letní a 

my věříme, že se dětem prázdniny 
budou líbit, že si je užijí. Hasiči 
slibují, že během léta ještě 

podobnou akci zorganizují, 
vodních radovánek není přece nikdy dost. 

 
VEŘEJNÉ SBÍRKY NA POMOC ZASAŽENÝM ŽIVELNÍ POHROMOU NA 

JIŽNÍ MORAVĚ 
Jihomoravský kraj zasáhla v noci ze čtvrtka 24.6. na pátek živelní katastrofa. 

Na místě byly desítky zraněných a vyžádala si bohužel i několik obětí. 
Pokud byste rádi nabídli pomoc postiženým obcím a jejich obyvatelům v 
Jihomoravském kraji, nejezděte do této oblasti. Obraťte se raději na informační 

krizovou linku 800 129 921 nebo email dobrovolnici@jmk.cz. 
Do pomoci zasaženým obcím se můžete zapojit také například příspěvkem do 
veřejných sbírek zřízených k tomuto účelu: 
Český červený kříž,  č. ú.: 333999/2700, v.s. 2101 
Člověk v tísni, SOS Morava č. ú.: 713271329/0300 
Diecézní charita Brno, č. ú: 4211325188/6800, VS 2002, nebo dárcovská SMS ve tvaru DMS 
DCHB 30, 60, 90 podle zvolené částky na číslo 87 777 
Českobratrská církev evangelická a Diakonie ČCE, č. ú.: 2100691426/2010, nebo dárcovská 
SMS  na číslo 87 777 ve tvaru DMS DIAKONIEPOMOC 30, DMS DIAKONIEPOMOC 60, DMS 
DIAKONIEPOMOC 90, 
Nadace Via prostřednictvím portálu Darujme.cz 
ADRA, o.p.s. prostřednictvím portálu Darujme.cz 

mailto:dobrovolnici@jmk.cz
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Spolek Sousedé z Býčkovic uspořádal v tomto roce řadu akcí a další se chystají. 
Stezka skřítků, Pohádkové putování, první Letní kino je za námi, chystáme 
kotlíkový fesťáček, další promítání a tradiční běh V září k Máří. Děkujeme všem 

dobrovolníkům, kteří Spolku pomáhají s organizací všech akcí, je jich tolik, že 
by se sem jejich jména ani nevešla, ale my o nich víme. 

STEZKA SKŘÍTKŮ V DOBĚ COVIDOVÉ 

Pohádkové bytosti zvládly 

vše na výbornou a podařilo 
se nám vykouzlit úsměv na 

tvářích stovek dětí a 
dospělých. Na začátku 
putování se děti seznámily 

s Beruškou, která všem 
kromě mapek rozdala i 

dobré rady. V pekelném 
bufetu jim čertíci přidaly 
buchtu na cestu a děti 

mohly vyrazit. 
Hned na prvním stanovišti 
si u princezny vyrobily 

nádherné papírové korunky 
a mohly se vydat za 

Sněhurkou, princem a 
trpaslíky. Jejich úkolem 
bylo hodit jablkem do koše. 

Jestli bylo otrávené, se nám 
zjistit nepodařilo, ale ze 

stanoviště odešly všechny 
děti v pořádku. Dalším 
zastavením byly Bradavice, 

kde děti lovily ze slizu 
nejrůznější předměty. Hned 
vedle Bradavic vyrostla 

perníková chaloupka 
s Ježibabou a Ježidědkem, 

kde si děti mohly 
namalovat a sníst svůj 
perníček.  

Zapomněnka, Divizňák, Kvitka, Mlýnek, 
Houstička, Mlsoun, Vařečka, Pecička, Notička, 

Paletka a Štěteček, to jsou naši býčkovičtí 
skřítkové. Celý duben mohli Stezku skřítků 
navštívit děti se svými rodiči, byla přístupná 

volně, mohl přijet kdokoliv a stezku si kdykoliv 
projít. Úkoly byly připraveny pro menší i větší 

děti, často jsme tak do hry vtáhli i dospělý 
doprovod. Děti musely třeba nasbírat kameny 
pro nenasytného Kamenožrouta, zaběhat si jako 

Kvitka, poznat bylinky nebo vyluštit nejrůznější 
hádanky a tajenky. Do Býčkovic na skřítky 
přijelo téměř 200 dětí se svými rodiči, prarodiči, 

strýčky i tetičkami a ohlasy byly jen pozitivní a 
milé. Nápad se zrodil v době covidových zákazů a 

příkazů, cílem bylo vylákat rodinky s dětmi do 
přírody a užít si procházku na čerstvém vzduchu. 
Na realizaci se 

podílela Monika 
Matušková, 

autorka nápadu a 
všech textů a 
úkolů a Klára 

Finková, která 
skřítkům dala 
jejich podobu. Je 

totiž autorkou 
výtvarné části 

projektu. A kdo 
jste si stezku 
prošel, viděl jste 

výsledek jejich 
snažení. Na závěr 

stezky dostali děti 
omalovánky se 
všemi skřítky, 

které po cestě 
potkaly.  
O PRVNÍ ROČNÍK POHÁDKOVÉHO PUTOVÁNÍ 

BYL OHROMNÝ ZÁJEM 
Téměř 300 dětí s doprovodem přijelo na 

Pohádkové putování, které uspořádali Sousedé 
z Býčkovic poslední květnovou neděli pro 
všechny děti k jejich svátku. Takový ohromný 

zájem nikdo z nás nečekal, přijížděli lidé 
z blízkého i vzdáleného okolí a za chvíli byly 
Býčkovice v obležení.  
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Zatloukání hřebíků 
nebo si vyzkoušet, 
jaké to je sedět 

v traktoru? Žádný 
problém, stačilo 
zajít do „dílny“ Pata 

a Mata a potom 
hurá za Karkulkou. 

Karkulka, 
myslivec, vlk a 
babička se 

zabydleli u potoka, nechyběla ani 
obrovská postel, peřiny, napečená 

bábovka a uzené. Děti se musely trefit 
drobnou mincí do bábovky, a to bylo 
pěkně těžké. Ať už to zvládly nebo ne, 

putovaly dál až do Stokorcového lesa 
za Medvídkem Pú a jeho kamarády a 
co jiného než válení sudů připadalo u 

těchto sympaťáků do úvahy? Bílou 
paní se dětem probudit nepodařilo, ale 

mohly zabojovat o srdce krásné 
královny, která byla ale až po uši 
zamilovaná do svého rytíře. A ze 

zámku rovnou do školy, kde na 
návštěvníky v lavici čekal Mach se 

Šebestovou. S Machem potrénovali 
malí návštěvníci hod taškou,

 
s Šebestovou pak museli hledat 
poztrácené brýle a všichni dobře víme, 

že bez brýlí se brýle těžce hledají… 
Dalším zastavením bylo loupežnické 
doupě, podle dostupných informací 

loupežníci neměli loupeživou náladu, 
spíše soutěživou, a tak jste si u nich 

mohli zastřílet z praku na plechovky. 
Éterické víly pak uklidnily všechny 
děti, které loupežníci vystrašily. Hod 

věnečkem zvládly jen největší 
šikulové. Mimoňské seskupení 

vyzkoušelo zručnost a dovednost 

malých poutníků, kteří nosili vajíčko 
na lžíci. Téměř na závěr putování 
čekalo děti Bylinkové království, kde 

se dozvěděly moc zajímavých 
informací o bylinkách a jejich využití. 
O děti se totiž postaraly zkušené báby 

kořenářky, které vytvořily krásné, 
voňavé, duši hladící místo. Úplně 

posledním zastavením byla návštěvy 
čertího bufetu, kdy děti dostaly pravou 
čertovskou palačinku.  

Děkujeme ještě 
jednou všem 

skvělým lidem, 
kteří proměnili 
Býčkovice na 

pohádkovou říši a 
kteří ukázali 
světu, že 

Býčkovice jsou 
plné laskavých, 

moudrých, 
štědrých a 
báječných lidí. 

Nikdo nečekal takový zájem, proto 
jsme nebyli připraveni na velký nápor 

aut nebo třeba na velký nápor 
milovníků palačinek. Pokud akci 
zopakujeme, slibujeme, že na tom 

zamakáme a vymyslíme vše tak, aby 
bylo co nejvíce lidí spokojených, 
hlavně těch místních. 

A tady je pár vzkazů od návštěvníků: 
 
Nejúžasnější akce, které jsme se kdy 
zúčastnili. Děkujeme 
 
Už druhá super akce pro děti v poslední 

době! Děkujeme, synek byl nadšenej!  

 

Ještě jednou obrovské DÍKY všem, kdo si 
dali tak obrovskou práci a vytvořili dětem (i 
dospělým) nezapomenutelný zážitek a 

vzpomínku  akce byla nádherná, jistě 
Vás stála spoustu času, úsilí a práce. 
Veliké DĚKUJEME 
 
Teda vy jste všichni neskutečný! Všechny 
postavičky jsou úžasné, povedené vtipné, 
vypiplane, vymazlené. Chci být taky dítě a 
bydlet v Býčkovicich! 

 
Klobouk dolů, zvládnout tolik lidí (děti) a 
mít pořád úsměv až do konce!! 
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LETNÍ BÝČKOVICKÉ FILMOVÉ LÉTO 
ODSTARTOVALA ČESKÁ KOMEDIE 
S JIŘÍM LANGMAJEREM 

jedinou podmínkou je vaření v kotlíku 
přímo nad ohněm. Hlavní cenou jsou 
luxusní kuchyňské zástěry pro 

Býčkovického mistra kotlíku a putovní 
kotlík se jmény všech výherců. Ten 
vám bude propůjčen 

v případě výhry na 
celý rok. Připravujeme 

i doprovodné soutěže. 
Kulinářská soutěž 
proběhne opět u 

fotbalového hřiště. Už 
teď se těšíme na 

všechny dobroty, 
které v kotlíku vykouzlíte. 
Nejdůležitější je, že bude panovat 

skvělá nálada jako v předchozích 
ročnících. Uvítáme všechny soutěžící, 
místní i přespolní.  

Na první letní promítání v tomto roce, 

uskutečněné uplynulý pátek, jsme 
vybrali vynikající českou komedii Přes 

prsty. Až do odpoledních hodin pršelo, 
což také trochu ovlivnilo počet diváků. 
Oproti loňským vlahým večerům byla 

trochu zima, tak snad na příští 
promítání už bude tepleji. Děkujeme 
všem, kteří přišli  a film si užili. Tímto 

je býčkovické filmové léto oficiálně 
zahájeno. Těšíte se na další? Zatím 

máme zarezervovaný termín na 28.8. 
a v plánu máme tentokrát úplně 
novou českou komedii Bábovky. Tak 

určitě dorazte i s přáteli a rodinou. 
VÍTÁNÍ LÉTA VE VELKÉM ÚJEZDĚ 

V sobotu 10.7. zveme všechny děti i 
dospěláky do Velkého Újezdu na 

tradiční akci Vítání léta. Tentokrát se 
můžete těšit na velkou cestu za 
pokladem, jízdu na konících, skákací 

hrad a různé 
soutěže. Pro děti 

budou připraveny 
domácí vafle a párek 
v rohlíku. Začínáme 

ve 14,00 na dětském 
hřišti. Budeme se na vás těšit.  

VELKÁ PRÁZDNINOVÁ SOUTĚŽ 
 Obec Býčkovice vyhlašuje Velkou 

prázdninovou soutěž o hodnotné ceny. 
Soutěžit můžete v několika 
kategoriích. Jedná se o soutěž 

fotografickou. První kategorie má 
název „Býčkovice na cestách“, do této 

kategorie posílejte fotky z prázdnin, na 
kterých bude vidět, že jste z Býčkovic, 
z Velkého Újezdu nebo Leopoldova 

Mlýna. Je úplně jedno, jestli pošlete 
fotku ze Srí Lanky nebo ze Sedla, vše 
se počítá. Druhá kategorie se jmenuje 

„Úrodné Býčkovice“, do této kategorie 
můžete posílat fotky své úrody, na 

kterou jste pyšní. A poslední, třetí 
kategorií je „Léto v Býčkovicích“ a sem 
můžete posílat letní fotky z našich 

obcí. A o co se bude hrát? V první 
kategorii bude hlavní cenou stolní hra 

Cestování s Jiřím Kolbabou. Ve druhé 
to bude poukázka v hodnotě 800,- Kč 
do OBI a ve třetí můžete vyhrát set 

moravských vín z oblastí postižených 
tornádem v hodnotě 800,- Kč. Fotky 

můžete posílat na fb obce nebo na 
mail: ou@byckovice.cz nebo nám je 
prostě ukažte a my si s tím už nějak 

poradíme. Fotky posílejte do 31.8..Tak 
popadněte foťák nebo telefon a běžte 
lovit. My pak vylovíme výherce a 

rozdáme ceny. 
 

UŽÍVEJTE PRÁZDNIN! 

LETNÍ PIVO SE STAROSTOU 

Starosta obce David Matuška srdečně 
zve všechny občany na letní posezení 

se starostou do Hospůdky U Blochina 
v neděli 25.7. od 17,00. Společně 
proberete vše, co 

vás zajímá. Přijďte 
se zeptat na věci, 

které vám nejsou 
jasné nebo klidně 
přijďte s novým 

nápadem. Všichni jste vítáni, místní i 
chalupáři, prostě všichni, kterým není 
lhostejné, co a jak se tu dělá.  

POZVÁNKA NA KOTLÍKOVÝ 
FESŤÁČEK 

Oblíbený festival kuchtíků na 
otevřeném ohni je naplánován na 
21.8.. Začne se nejspíše trochu 

později, než v předchozích ročnících, 
zřejmě v 15,00. Podmínky zůstávají 
stejné. Vařit mohou 3členné týmy a  

mailto:ou@byckovice.cz
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Prázdniny, léto a sluníčko vybízejí 
nejen k zasloužené dovolené, ale i 
k jednodenním výletům po okolí. Co 

takhle navštívit některý 
z minipivovarů Ústeckého kraje a 
podpořit je drobnou konzumací? Tady 

máte některé z nich: 
 

Pivovar Monopol Teplice 
Masarykova 433, Teplice 

 

6 druhů piv 

Např.: Karlík Polotmavá 11% 
 
***************************************** 

Pivo ZLoun s.r.o. 
Rybalkova 1267, Louny 

 

7 druhů piv 

Např.: Tvrďák ZLoun 12° světlý ležák 
 
***************************************** 

 
Rodinný pivovar Zichovec 
5.května 2789, Louny 

 

16 druhů piv 

Např.: Nectar of happiness 17  
 
****************************************** 
Hákův parní pivovar 
Mlékojedy 84, Litoměřice 

 

7 druhů piv 

Např.: ALE Kotvičník 14°  

 
***************************************** 

Rodinný pivovar Knajzl 
Brňany 155, Litoměřice 
 

1 druh piva 

Brňanský ležák  
 

****************************************** 
Pivovar Kocour  

Rumburská 1920, Varnsdorf 
 

9 druhů piv 

Např.: IPA Samuraj 14 

Pivovar Falkenštejn 
Křinické náměstí 7/12, Krásná Lípa 

 

8 druhů piv 

Např.: Kanár-Konopný světlý ležák 13° 

 
***************************************** 

Pivovar Kotouč Česká Kamenice 
Pivovarská 3, Česká Kamenice 

 

9 druhů piv  

Např.: Kamenická KAPLE 

14° medový speciál  
 

***************************************** 
 
Pivovar Ossegg 

Rooseveltova 1, Osek 
 

5 druhů piv 

Např.: 18° TMAVÝ SPECIÁL JINDŘICH 
 
****************************************** 
Pivovar Chalupník 

Husova 47, Pernštejn 
 

4 druhy piv 

Např.: 12°tmavý ležák Harmonie 
 

***************************************** 
Pivovar Millénium 
Sibiřská 55, Ústí nad Labem 

 

7 druhů piva  

Např.: Milláček švestka 12  
 
***************************************** 

Orlovský pivovar 
Vilová 18, Osek 

 
3 druhy piva  

Např.: 11% KARAMELA OD ORLA 
 
 

Více se jich nevešlo, litoměřické 
pivovary znáte, tak si zkuste pro 

změnu udělat výlet po okolí a podpořit 
některý minipivovar, který jste ještě 
nenavštívili. Přejeme vám, ať jsou to 

pro vás návštěvy příjemné a bez 
následné bolesti hlavy . 

 


